
Zápis č. 2/2022 z jednání Školské rady Sportovního gymnázia Plzeň 

ze dne 14. června 2022 

 

Přítomni:   

Ing. Libor Picka - předseda školské rady, zastupitel Plzeňského kraje, zástupce za zřizovatele  

doc. PaedDr. Ilona Mauritzová, Ph.D. - zastupitelka Plzeňského kraje, zástupce za zřizovatele  

MUDr. Pavel Trůka - zástupce za zákonné zástupce žáků NG 

p. Jiří Dolejš -  zástupce za pedagogické pracovníky SG 

Mgr. Gabriela Egersdorfová - zástupce za pedagogické pracovníky SG 

 

Přizvaní hosté:  

Mgr. Roman Zarzycký - náměstek hejtmana pro oblast ekonomiky, investic a majetku PK 

Mgr. Milena Majerová - ředitelka školy  

Mgr. Lukáš Lintimer - zástupce ředitelky pro sportovní přípravu  

 

Omluveni:  

JUDr. Tomáš Tesař, Ph.D. - zástupce za zákonné zástupce žáků VG 

 

Zahájení jednání školské rady, přivítání všech zúčastněných - Ing. Libor Picka.  

 

Mgr. Milena Majerová, ředitelka školy, poděkovala za účast Mgr. Romanu Zarzyckému, že si 

udělal čas a přišel za zřizovatele školy PK školskou radu informovat o průběhu výstavby 

atletického tunelu. 

 

Školská rada projednala: 
1. Projekt výstavby atletického tunelu - stav ke dni 14. 6. 2022.  

Mgr. Roman Zarzycký, náměstek hejtmana pro oblast ekonomiky, investic a majetku 

PK, informoval členy školské rady o situaci v projektu výstavby atletického tunelu: 

- Termín dokončení výstavby byl nově stanoven na listopad 2022. 

- Na stavbě atletického tunelu se zázemím pro sportovce bylo v současné době 

proinvestováno Kč 62 mil., na zbývající probíhající a budoucí práce zbývá           

Kč 46 300 000,-. Celková hodnota stavby je vyčíslena na Kč 108 400 000,- a na  

vícepráce ve výši Kč 7 500 000,-. Chybí ještě finance na některé další položky 

z vybavení, např. žebřiny, šatní skříňky, vrhačský sektor nebo kamerový systém 

v hodnotě Kč 81 000,-. Nabídky se v současné době zpracovávají.  

- Pan Mgr. Zarzycký informoval členy školské rady, že finance na dovybavení 

atletického tunelu v rozumné míře poskytne KÚ PK. Možnost podání žádostí         

o individuální dotace související s rozšířením sportovní infrastruktury školy je 

nejpozději do září 2022. 

 

2. Mgr. Majerová dále ŠR informovala, že stávající výuka zeměpisu v anglickém jazyce 

ve třídě Kvinta bude pokračovat i v dalších ročnících vyššího gymnázia, tedy Kvinta - 

Oktáva, vždy v časové dotaci jedna hodina týdně. Žádost byla schválena MŠMT na 

dobu neurčitou. Od nového školního roku 2022/2023 nastoupí na SG nový kolega 

s aprobací AJ-Z.   

  



3. Ředitelka SG informovala školskou radu, že dne 31. 5. 2022 byly do školy 

transferovány finance pro přímé náklady na platy zaměstnanců a školní pomůcky pro 

rok 2022.  

 

4. I ve školním roce 2022/2023 budou pokračovat dobrovolná individuální nebo 

skupinová doučování žáků nad rámec běžné výuky s flexibilitou frekvence včetně  

konzultací s cílem vyrovnat nerovnosti ve znalostech žáků způsobené pandemií 

podpořené projektem Národního plánu obnovy plně financovaného z fondu Evropské 

unie - Next Generation EU (dotace ve výši 250,- Kč/ hodinu pro pedagoga). Zároveň 

SG bude čerpat na tuto pomoc žákům finance z minigrantů PK ve výši Kč 15.000,-. 
 

5. Ředitelka školy Mgr. Milena Majerová informovala členy ŠR o přípravě Štafetového  

půlmaratonu SG Plzeň - běžíme pro Dášu za účasti patronky akce A. Sestini 

Hlaváčkové, absolventky školy. Akce proběhne 22. 6. 2022 na Atletickém stadionu 

města Plzně a běhu se účastní všichni žáci školy. Od účastníků (žáků, pedagogických 

zaměstnanců) bude vybíráno dobrovolné startovné s cílem podpořit charitativní 

projekt Konta Bariéry - Run and Help (výtěžek pomůže 17leté dívce Dáše s nákupem 

finančně náročné bionické protézy).  

 

6. Ředitelka školy Mgr. Milena Majerová informovala členy ŠR o zapojení několika 

vyučujících SG do výuky českého jazyka formou intenzivních kurzů pro občany 

válkou zasažené Ukrajiny.  

 

7. Ing. Libor Picka, předseda školské rady, informoval členy ŠR o možnosti zúčastnit se 

akce Běhu rodným krajem Emila Zátopka, který se koná dne 17. 9. 2022 v Rožnově 

pod Radhoštěm.  

 

Termín dalšího jednání školské rady SG byl předběžně stanoven na září 2022.  

 

  

Zapsala: Mgr. Gabriela Egersdorfová 

 

 

V Plzni dne 16. 6. 2022  


